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The eruption of mass protests in the wake of the police murders of Michael Brown in
Ferguson, Missouri and Eric Garner in New York City have challenged the impunity with
which officers of the law carry out violence against Black people and punctured the
illusion of a postracial America. The Black Lives Matter movement has awakened a new
generation of activists.

In this stirring and insightful analysis, activist and scholar Keeanga-Yamahtta Taylor
surveys the historical and contemporary ravages of racism and persistence of
structural inequality such as mass incarceration and Black unemployment. In this
context, she argues that this new struggle against police violence holds the potential to
reignite a broader push for Black liberation.

作者介绍: 

Keeanga-Yamahtta Taylor writes on Black politics, social movements, and racial
inequality in the United States. Her articles have been published in Souls: A Critical
Journal of Black Politics, Culture and Society, Jacobin, New Politics, the Guardian, In
These Times, Black Agenda Report, Ms., International Socialist Review, Al Jazeera
America, and other publications. Taylor is assistant professor in the department of
African American Studies at Princeton University.
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评论

因为之前那篇长文How Do We Change America?
学到了很多新的知识点，开始听这本。几乎是那篇长文的详细展开，还没看完就推荐！
|断断续续听完了，前面火力全开，讨伐黑人精英融入体制之后没有试图去改变systemi
c
racism的现状，也很清晰地分析了社会主义思潮如何被精英有意识地渐渐和黑人民权运
动剥离开来。对阶级和种族交互性的讨论很有意思，点出运动的anti-capitalism的重要
性。全书算是对年轻人（尤其是制度影响下，年轻女性黑人带头）充满希望，可以作为
行动指南。

-----------------------------
剖析了blm出现的背景:种族主义文化的建构，新自由主义三十年下黑人政治精英融入体
制，司法系统长期双标，奥巴马上台后的幻灭。然后介绍了blm运动的兴起以及与黑权
运动的历史联系，全书最精彩的还是最后一章吧，为什么一定要有独立的黑人运动而不
是单一的阶级政治，又是为什么黑人运动一定要看到阶级政治的有效性以实现最根本的
变革，受益良多

-----------------------------
This book makes you angry and leaves you hopeful.
想起来觉得最有意思的地方还是从color divide到class divide的转变.

-----------------------------
investment, divestment, and economic justice
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